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Z A P I S N I K

29/2025 seje Zdravstvenega sveta, ki je potekala v sredo, 29. 1. 2025, s pričetkom ob 15. uri, v 
Veliki sejni sobi Ministrstva za zdravje (v nadaljnjem besedilu: ministrstvo), Štefanova 5, Ljubljana 
in preko AVK.

PRISOTNI ČLANI ZS:
- prof. dr. Mirta Koželj, predsednica,
- prim. prof. dr. Danica Rotar Pavlič, 
- prof. dr. Mitja Kos, 
- prof. dr. Radovan Hojs,
- prof. dr. Alojz Ihan, 
- izr. prof. dr. Tatjana Lejko Zupanc,
- prof. dr. Matjaž Vogrin (AVK),
- izr. prof. dr. Maja Rus Makovec,   
- Denis Baš (AVK),
- doc. dr. Marko Pokorn, 
- mag. Jakob Ceglar,
- dr. Alenka Kolar,
- prim. mag. Dorijan Marušič,
- Tanja Španić,
- Nataša Vidnar (AVK). 

OSTALI PRISOTNI:
- dr. Valentina Prevolnik Rupel, ministrica za zdravje,
- doc. dr. Tatjana Mlakar, ZZZS,
- Andreja Baloh, koordinatorica ZS.

OPRAVIČENO ODSOTNI:
- dr. Erik Brecelj,
- izr. prof. dr. Martina Drevenšek,
- izr. prof. Petra Došenović Bonča,
- Mario Fafangel,
- Denis Kordež, državni sekretar,
- Iztok Kos, državni sekretar,
- mag. Vlasta Mežek, generalna direktorica Direktorata za dostopnost in ekonomiko,
- Vesna Marinko, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje,
- Teja Batagelj, v. d. generalne direktorice Direktorata za digitalizacijo v zdravstvu.

Na 29/2025 seji Zdravstvenega sveta (v nadaljnjem besedilu ZS) je bilo prisotnih 15 članov od 19 
imenovanih, torej je bil ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del izvirnika zapisnika.

Sejo ZS je vodila predsednica ZS, prof. dr. Mirta Koželj, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
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1. Ocenjevanje novih zdravstvenih programov na ZS.
a. Vrednotenje zdravstvenih tehnologij (HTA) v R Sloveniji s posebnim ozirom na 

ocenjevanje vlog za nove zdravstvene programe na ZS.
b. Postopek uvrstitve novih zdravstvenih programov odobrenih na ZS v 

financiranje ZZZS.
c. Povratno informiranje ZS o sprejetju/zavrnitvi novih zdravstvenih programov v 

financiranje. 
2. Priprava nacionalnih kliničnih priporočil (smernic) v R Sloveniji – kako naprej.
3. Razno

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda seje

Predsednica ZS je člane pozvala k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Zaradi omejenega 
časa, ki ga je zaradi nadaljnjih obveznosti imela na voljo ministrica, je bil podan predlog, da se 
točka »Razno« prestavi na prvo točko dnevnega reda.

Sprejet je bil SKLEP: ZS je s soglasjem vseh navzočih članov potrdil spremembo predlaganega 
dnevnega reda seje.

Ad 2 – Razno 1/2

Ministrica je uvodoma pozdravila prisotne in se zahvalila za sklic izredne seje. Izrazila je 
pričakovanja za delo Zdravstvenega sveta v letu 2025, pri čemer je poudarila svoja prizadevanja 
za večjo dostopnost in boljšo kakovost ter finančno vzdržnost zdravstvenega sistema. Opozorila 
je na ključno vlogo Zdravstvenega sveta kot najvišjega posvetovalnega organa ministrstva pri 
doseganju teh ciljev. Izpostavila je, da bo velik del nalog Zdravstvenega sveta (ZS) prenesen na 
Javno agencijo RS za kakovost, zato bo ZS lahko več časa namenil strateškim vprašanjem. 
Izrazila je željo po tesnejšem sodelovanju ministrstva in ZS, tako s strani MZ, ki bo podalo 
informacije o svojih prioritetah in področjih, ki jih ureja, kot tudi s strani ZS, ki naj s svojimi predlogi 
sodeluje pri oblikovanju rešitev za zagotovitev večje dostopnosti, kakovosti in finančne vzdržnosti 
sistema.

ZS pozdravlja spodbudo za tesnejše sodelovanje in izrazi željo po večji udeležbi predstavnikov 
ministrstva, saj na sejah pogosto potekajo razprave, v katerih so izražena tudi mnenja in predlogi 
zato bi bila prisotnost predstavnikov ministrstva dobrodošla.

Ad 3 – Ocenjevanje zdravstvenih programov na ZS

ZS že v več mandatih ugotavlja, da je postopek ocenjevanja vlog za nove zdravstvene programe 
iz leta 2015 ni več primeren, zato je bila ena od prvih nalog tega mandata spremeniti način 
ocenjevanja novih zdravstvenih programov. Imenovana je bila tudi delovna skupina pri ZS. 
Nazadnje je ZS razpravljal o prenovi točkovnika na 17/2024 seji 14. 2. 2024. Sklep je bil, da naj 
bo do oktobra 2024 v uporabi točkovnik kot doslej, vendar se bo v vmesnem času delalo na 
prenovi točkovnika, tako v okviru delovne skupine ZS kot Delovne skupine MZ za ureditev 
področja vrednotenja zdravstvenih tehnologij v Sloveniji, ki je bila ustanovljena 14. 12. 2023. V 
delovno skupino so vključeni tudi nekateri člani ZS

Nadalje je izpostavljeno, da vsi novi programi niso ocenjeni na ZS pred uvrstitvijo v Splošni 
dogovor. Postopek obravnave vlog za nove zdravstvene programe navaja področja, ki pomenijo 
novosti in morajo biti pred uvedbo strokovno ocenjena, to so novi zdravstveni programi in nove 
organizacijske oblike. 



3

V zvezi z obravnavanimi vlogami je ZS večkrat zaprosil MZ za povratno informacijo, kateri novi 
zdravstveni programi s Prednostnega seznama ZS so bili sprejeti v financiranje in kateri ne ter 
zakaj ne. ZS je predlagal, da predlagatelji vlog, ki so bile umeščene v financiranje po treh letih od 
začetka financiranja pošljejo ZS vsebinsko in finančno poročilo o izvajanju in učinkih novega 
programa. V primeru večjih neskladij ZS opozori MZ in ZZZS. Za vloge, ki kljub uvrstitvi na 
Prednostni seznam niso bile sprejete za financiranje, ZS pozove ministrico za zdravje, da ZS o 
njih obvesti in poda pojasnilo za nesprejetje v Splošni dogovor.

V razpravi je bilo izpostavljeno, da je ocenjevanje zdravstvenih tehnologij (HTA) in odločanje 
kompleksen proces. Poudarjena je bila potreba po zagotovitvi celovite implementacije, 
ustreznega kadra, finančnih sredstev in jasne umestitve novih tehnologij v zdravstveno mrežo 
skupaj z ustrezno dokumentacijo za presojo ZZZS. Prav tako je bilo opozorjeno, da odobritev ZS 
ne pomeni samodejne zagotovitve izvajanja programa. Predlagana je vloga ZS kot zadnjega 
posvetovalnega telesa v postopku, kjer predhodno delo opravijo strokovni organi agencije, ZZZS 
in organi za razporeditev v mrežo.

Odvije se tudi razprava glede ocenjevanja vlog za nove zdravstvene programe s strani ZS v 
prehodnem obdobju do začetka dela Javne agencije RS za kakovost v zdravstvu.

Sprejet je bil SKLEP: Dokler ni ustanovljena Javna agencija RS za kakovost v zdravstvu ostane 
vrednotenje zdravstvenih programov kot do sedaj na ZS. MZ prosimo, da organizira skupini 
posvet ZS s Sektorjem za vrednotenje zdravstvenih tehnologij pri MZ in ZZZS.

Ad 4 – Priprava nacionalnih kliničnih priporočil (smernic) v R Sloveniji – kako naprej.

Priprava nacionalnih kliničnih priporočil v Sloveniji je bila na 1/2018 seji ZS, 7. marca 2018, 
potrjena s predlogom postopkov za sprejemanje strokovnih priporočil, kliničnih smernic in 
nacionalnih smernic. Delovna skupina za pripravo nacionalnih kliničnih priporočil je pripravila 
načrt za oblikovanje teh priporočil in zbrala 112 dokumentov, od katerih je bilo izbranih 11 
ustreznih priporočil, objavljenih v zadnjih petih letih. Za nadaljnjo ureditev je predvideno 
oblikovanje Odbora za nacionalna priporočila, ki bo deloval pod Javno agencijo Republike 
Slovenije za kakovost v zdravstvu. Potrebno je še oblikovanje poslovnikov za odbor in strokovne 
skupine, ki bo pri Slovenskem zdravniškem društvu organizirala izdelavo nacionalnih priporočil 
na podlagi naročil Javne agencije RS za kakovost v zdravstvu ter oblikovanje enotne forme 
priporočil.  

Predsednica ZS poroča o nedavno prejetem odzivu Svetovne zdravstvene organizacije (SZO) na 
srečanje, ki je potekalo v marcu 2024 (ocena stanja na področju priprave, obnavljanja in 
spremljanja smernic). Priprava slovenskih nacionalnih priporočil temelji na že oblikovanih in 
objavljenih postopkih priprave nacionalnih smernic/priporočil. SZO nima vloge pri potrjevanju 
nacionalnih kliničnih smernic. Služba za sodelovanje s SZO v pripravah nacionalnih 
smernic/priporočil do sedaj ni bila vključena. ZS je bil mnenja, da ponovno srečanje s predstavniki 
SZO ni potrebno za nadaljnjo pripravo nacionalnih kliničnih priporočil, pripravljen pa je pomagati 
Službi za sodelovanje s SZO pri odgovoru na poročilo lanskega srečanja.

V razpravi je v zvezi s smernicami je bilo predlagano, da se v letu 2025 priprava le-teh osredotoči 
na 5 ključnih področij, ki so najbolj nujna. Po vzpostavitvi Javne agencije za kakovost v zdravstvu, 
bi agencija prevzela vlogo pri določanju prioritetnih kliničnih priporočil in oblikovanju odbora, ki bi 
vključeval stroko, predstavnike zdravstvene politike in zdravstvene zavarovalnice. Do 
vzpostavitve agencije je predlagano, da ministrstvo, Slovensko zdravniško društvo (SZD) in druge 
institucije pripravijo podlago za delo odbora in strokovne skupine. 
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Sprejet je bil SKLEP: ZS meni, da je potrebno skleniti prehodno pogodbo med MZ in SZD za 
pripravo treh do petih smernic oziroma kliničnih priporočil.
Sprejet je bil SKLEP: ZS meni, da za pripravo nacionalnih smernic oziroma priporočil ne 
potrebujemo sestanka s predstavniki SZO. Pri odgovoru na poročilo je ZS pripravljen sodelovati 
s Službo za sodelovanje s SZO. ZS prosi, da z odgovorom na poročilo predstavnikov SZO 
seznani ZS.

Ad – 6 Razno 2/2

Ker bo v terminu predvidene februarske seje (tj. 12. 2. 2025) na Brdu pri Kranju potekal dogodek 
v zvezi z HTA, je bila podana pobuda za spremembo datuma naslednje seje. Določen je nov 
termin, in sicer bo naslednja seja ZS potekala 19. 2. 2025. Člane, ki se bodo udeležili dogodka 
na Brdu so zaprošeni, za poročanje na naslednji seji.

Podan je razmislek za diskusijo na eni od prihodnjih sej, in sicer porast potreb po zdravstvenih 
storitvah oziroma prekomerno napotovanje na specialistične ambulante. Predlog je, da se za 
posredovanje podatkov in trendov napotitev zaprosi MZ.

Naslednja seja ZS bo 19. 2. 2025.

29/2024 seja ZS z dne 29. 1. 2025 se je zaključila ob 16.40 uri.

Zapisala:
Andreja Baloh prof. dr. Mirta Koželj
koordinatorica ZS predsednica ZS
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